

《单词百科:complicate是什么意思?complicate怎么发音?complicate的解释和用法》

英语单词complicate是什么意思?complicate怎么读?complicate怎么发音?简答网为您整理了complicate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



complicate怎么读

complicate的读音:[k mpl ke t]

complicate的意思

1、v.使复杂化;

complicate的近义词

1、complex adj.复杂的;复合的;

- 2、confound vt.使混淆，使混乱;挫败;诅咒;
- 3、confuse v.混淆，使困惑;搅乱，难以理解;
- 4、elaborate vi.详尽说明;变得复杂;
- 5、embarrass v.使尴尬;给...出难题;

complicate的反义词

- 1、simplify v.使简化;

complicate的双语例句

- 1、The awareness of fuzziness will enlighten new method for our practice uninhibited and complicate society.

本文希望通过模糊性设计的研究,能够对当代开放、复杂条件下的设计实践有所启发.

- 2、To complicate matters further, once a faculty member has been granted tenure he is functionally autonomous.

为了使事情变得更错综复杂,一旦某位教师被授予了终身教授资格,他就自治了.

- 3、Valvular heart disease, usually aortic and mitral insufficiency, can complicate a variety of systemic diseases.

瓣膜性心脏病,以主动脉瓣及二尖瓣闭锁不全为最常见,可使各种全身性疾病变得复杂.

- 4、Its use will complicate Army airspace command control.

它的使用将会使陆军的空域指挥与控制化.

- 5、To complicate matters further, everybody's vitamin requirements vary.

更麻烦的是,每个人对维生素的需求量是不同的。

- 6、A element model of large combined tubular reactor with complicate structure and loads was built up.

对结构和受载都非常复杂的某大型组合管式反应塔建立了有限元模型.

- 7、That would complicate matters.

那会使事情弄得更麻烦的.

8、 Their mutual distrust and fear would complicate giving concrete form to their ideological hostility to us.

鉴于它们之间存在的互不信任和恐惧使它们在思想意识方面对我们的敌意难以具体化.

9、 Glutenite reservoir characteristics are complicate, which is difficult to evaluate with well logging data.

摘要砂砾岩油藏岩性、物性、电性及含油性之间的关系复杂,测井评价困难较大.

10、 My brother can understand the most complicate circuit diagrams.

再复杂的线路图哥哥都能看懂.

11、 As America moves towards its own presidential elections in 2012, its domestic politics will complicate matters.

2012年美国也迎来其新一届总统选举,它的国内政治将使问题复杂化.

12、 Production technology of complicate Al alloy investment casting with thin walled section has been discussed.

论述了复杂薄壁铝合金精铸件的生产技术.

13、 Sweat can also complicate the pad's surface.

汗也有可能使控制器的表面变滑.

14、 Complicate are divided into several truncated conical elements , and synthesized with the similar technique in FEM.

对复杂的系统可以应用与有限元类似的方法,划分多个单元组合求解.

15、 Out of gas was one thing but a dead battery could only complicate the situation.

汽油用完之后,如果蓄电池也耗尽的话,情况将更加糟糕.

16、 These events will greatly complicate the situation.

这些事件将使局势变得极其复杂.

17、There is no need to complicate matters.

没有必要使问题复杂化.

18、Objective to investigate the nursing methods of chronic ulcer complicate with fungous infection.

目的探讨慢性溃疡合并真菌感染的护理方法.

以上是简答网为您整理的complicate怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/complicate>

